
Aanwezig: Gertine, Marlène, Sanne, Dylan, Patrick, Ronald en Nina 
 
Vanuit de directie – algemeen 

1. Mededelingen;  
Rondje hoe we de ouderavond hebben ervaren: 

- Gevoel nog hetzelfde als op de avond - positief 
- Teruggekregen vanuit ouders dat het fijn was. 
- Er zijn nog mails op de MR mail binnen gekomen met vragen.  
- Leuke avond, leuke gesprekken.  
- Doel voor ons is duidelijk. Als school moeten we ook interessant 

gevonden worden door nieuwe leerkrachten. 
- Het idee leeft (sterk) bij ouders dat het besluit al is genomen en 

dat het idee er doorheen wordt geduwd; waarom zijn er maar twee 
scenario’s besproken. Deze onrust moet weggenomen worden.  

- Misschien wat snel om het volgend schooljaar in te laten gaan (wat 
ons streven is).  

- Aan de ene kant; goed dat er een ouderavond is geweest. Weinig 
tijd om onze input er op te geven (vanuit ouders).  

- Er zijn ook ouders die boos zijn, het leeft flink. Het heeft impact op 
hoe mensen hun leven hebben geregeld.  

- De gedachte leeft dat de lasten (ouderbijdrage) niet door evenveel 
ouders gedragen wordt. Niet alle ouders betalen deze bijdrage. 

- Wij vonden dat er een hele duidelijke intro was vanuit Gertine en 
dat er ondanks dat toch vragen kwamen vanuit ouders die daar 
over zouden gaan (waarom konden bepaalde opties niet).  

2. Schooltijd --> ouderavond  
Hoe nu het vervolg?  
Gertine gaat de powerpoint van vorige week met wat tekst naar ouders sturen. 
Benadrukken dat er geen besluit genomen is.  
Op 14 februari (Nieuwsflits) volgt er een apart document wat wordt meegestuurd 
waarin, in clusters, vragen worden beantwoord.  
Een tweede informatie avond lijkt ons waardevol. Dit zou gebruikt kunnen 
worden voor het vormen van een mening.  
De druk moet van de ketel qua deadline. Er moet kritisch gekeken worden naar 
het tijdspad.  
Ouderpeiling nog niet laten plaatsvinden hoe die nu in het tijdspad staat (na de 
meivakantie) 
Tweede ouderavond laten plaatsvinden voor de ouderpeiling voor meer concrete 
plannen. Hierbij kan ook informatie gedeeld worden over hoe de bepaalde 
scenario’s er uit zouden zien qua concrete schooltijden. 
Vergadering MR van 10 maart naar 24 maart verplaatsen. 



Dinsdag 8 april ouderavond. 
Patrick heeft geen ambities om MR voorzitter te worden, maar hij wil wel ‘het 
gezicht’ worden van het onderwerp van de schooltijden aangezien Nina weg 
gaat.  
Aanzet van het concrete plan en antwoorden op de clusters/vragen zal vanuit 
directie komen.  
Wat is de Dalton visie op de schooltijden? 

3. Vakantierooster (voorstel bespreken en advies)  
Het vakantierooster is dezelfde cyclus als vorig jaar. De vraag bij de VO scholen 
ligt nu wanneer zij hun vakanties doen. Hierna kan de berekening komen qua 
lesdagen/tijden. 

4. Verzuimcijfers (mondelinge toelichting)  
Hier is nu geen informatie over beschikbaar vanuit Visma. We staan er positiever 
voor sinds de start van dit schooljaar. Nu met de griepgolf is het nog wel 
puzzelen, maar we kunnen het aardig oplossen.  

5. Er is een mail geweest over Good Gouvernance (11 maart en 27 mei) om 
nogmaals aan te geven wie er hiervoor aanwezig zijn. Gertine is hier sowieso 
aanwezig, maar nog een MR lid zou aansluiten en dit hebben we niet eerder 
besloten (i.v.m. vertrek Nina). We vinden het niet kunnen dat er niemand is 
vanuit onze MR. Patrick reserveert 11 maart en zet 27 mei onder voorbehoud in 
de agenda. Nina sluit ook 11 maart aan.  

6. Anke heeft aangegeven nog geen advies op papier geweest van de 
schoolbegroting gehad te hebben. Deel wat Gertine haar toegestuurd heeft blijkt 
niet voldoende geweest te zijn.  

7. Vacature voor IB zijn reacties op geweest. Hier zijn sollicitatie gesprekken voor 
geweest. Nicole heeft de rol van Soraya overgenomen.  
 

Zonder directie: 
- Zijn er punten die besproken moeten worden tijdens de vergadering?   

Bezetting MR i.v.m. vertrek Nina. Nina vertrekt eind dit schooljaar.  
 Ronald geeft ook aan te stoppen met de MR aan het einde van dit schooljaar.  
 Patrick zit er nu voor het derde jaar in.  
 Hoe verloopt het proces voor nieuwe leden en wanneer gaan we dit inzetten?  

We hebben een document van een vorige verkiezing in de map van deze 
vergadering geplaatst op Sharepoint. Wellicht op volgende ouderavond 
benoemen dat we 2 mensen zoeken. Volgende dag oproep doen om aan te 
melden.  
Hoe zit het met stemmingen bij kinderen met gescheiden ouders (krijgen zij 1 
stem of 2?) 
Volgende vergadering tekst vacature samenstellen. 
 



Dynamiektraining is geweest in meerdere groepen. Er moeten soms ook 
kinderen huilen bij zo’n training (dit ligt aan de trainster zelf). Ouders maken zich 
hier zorgen over, kinderen willen niet meer naar school. Daarnaast is de timing 
(vlak voor de IEP) ook niet handig. Wellicht handig hier onderzoek naar doen. 
Vanuit school zien we hier een heel positief resultaat in (ook op langer termijn) 
en dat het veel goede dingen doet. 

- Notulen vergadering  9 december 2024; notulen zijn akkoord 
- Sluiting vergadering   

 
 
 


